
Képviselői beszámoló 

 

Köszöntök minden balatonföldvári lakost, illetve Balatonföldvár eseményeit figyelemmel kísérő 

érdeklődőt. Töretlen lendülettel szeretnék ismételten köszönetet mondani mindenkinek, akinek 

támogató segítsége lehetővé tette, hogy tevékenyen részt vehetek Balatonföldvár jövőjének 

építésében.  

a 2019-es év képviselői munkánk szempontjából elég változatosra sikeredett. 

Születtek döntéseink meghozatala szempontjából népszerű és viszonylag kevés fejtörést okozó 

intézkedések, de volt néhány olyan megoldandó ügy is, mely kifejezetten megosztotta a város sorsát, 

jövőjét szívükön viselő lakosokat.  

Úgy gondolom képviselőtársaim nevében is kijelenthetem, hogy minden egyes döntést kellő 

megfontoltság, részletes előkészítő tevékenység előzte meg, és igyekeztünk a város érdekeit szem 

előtt tartva a lehető legjobb végeredményt produkálni. 

A magam részéről igyekeztem minden ülésen részt venni és a rendelkezésemre álló információk 

birtokában kellő komolysággal, körültekintéssel, a város és a közösség érdekeit előtérbe helyezve 

meghozni az általam helyesnek ítélt döntést, legyen az akár népszerűtlen és egyesek részéről 

megkérdőjelezhető is. 

Meggyőződésem, hogy Balatonföldvár  jövője szempontjából ,a kitűzött célok elérése érdekében 

generált folyamatok döntéseink helyességét fogják igazolni, és továbbra is azon fogok dolgozni, hogy 

az önkormányzat kellő konstruktivitással, a legtöbbek számára megfelelő döntések meghozatalával 

folytassa a megkezdett munkát.  

Amennyiben méltónak találnak rá, továbbra is forduljanak hozzám bizalommal az esetlegesen 

felmerülő kérdések kielégítő megválaszolását remélve. 

A Kedves Balatonföldváriak és képviselőtársaim is számíthatnak a jövőben is áldozatkész odaadó 

munkámra, amelynek remélhetőleg hosszú távon is élvezhetik pozitív hozadékát. 

 

Tisztelettel: Veres Zsolt   

 

 


